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Beretning 2022 

 

2021 markerede året hvor Corona mere eller mindre blev vaccineret væk.  

I hvert fald blev der løsnet op, strammet igen, og så løsnet op igen. 

Det betød også at der ikke har været megen aktivitet i foreningen, og kun ganske få bestyrelsesmøder. 

Ligeså blev årets vejfest aflyst… igen, men mon ikke der skulle være en chance i år? 

 

Vi holder fortløbende øje med hvad kommunen beslutter ang. udvidelse af affaldssortering, for vi vil prøve 

at se om det kunne være en ide at samle nogle af fraktionerne i fælles beholdere i stedet for, at vi alle skal 

have plads til de 10 fraktioner (en ekstra spand). 

Men kommunen er heller ikke alt for aktive, og har udskudt indførelsen af denne næste fase. Efter sigende 

på grund af at de ikke er klar til at modtage dem. 

Det forlyder dog, at det kommer til at ske i 2023, så vi holder fortsat øje med udviklingen. 

 

En anden fortløbende ting har været sagaen om linjeføringen for den nye cykelsti. 

Først forsøgte vi at få den flyttet ud på marken, men det ville betyde alt for meget ekspropriering, så det 

ville kommunen ikke. 

Så lobbyerede vi for, at den skulle føres øst for åen, og fik positive tilkendegivelser fra kommunen på dette.  

Men da tegningerne kom i høring var forløbet alligevel på vestsiden af åen, og i tilgift var der tænkt en sti 

fra nederste lomme og skråt ned til stien. Noget der potentielt ville flytte cykeltrafik ind på lommen.  

Så nu opponerer vi mod dette, og forsøger at få den flyttet til østsiden, hvor der er bedre plads, og hvor 

kommunen i forvejen ejer jorden, så mængden af ekspropriering bliver minimal. 

  

Sidste sommer anskaffede vi nye bord-bænksæt til alle lommerne, men pga. Corona var det vist så som så 

med hvor meget de blev benyttet. Det regner vi bestemt med vil ændre sig i år hvor alle tøjler er sluppet. 
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